
N98 EXPANDABLE HUMIDIFICATION FAN ( ROTATING MODEL) INSTRUCTION MANUAL

● Thanks for choosing our storable fan,please read the instruction Manual       carefully before use.● Please keep the warranty carefully for better after-sales service.

Product Name：Storable Fan
Product model：N98
Main material：aluminum alloy&ABSplastic
Battery model：lithium battery 18650
Battery model：3.7V  7200mAh
Product size：199*124mm（folded）
                                199*860mm（extension）

Working time：4-18 hours
Charging time：5 hours
Noise decibel：30-40db
Discharge power：1.3-4.8W
Discharge current：2A
Charging voltage：DC 5V
Working wind speed：2.3-4.5m/s

Product Specification：

Fan cover (Dismantable)
Fan blades

Drawn tube

light LED
 Folding buckle

Infrared reception

Anti-slipping mat

Sprayer head
Switch ON/OFF
Humidifier ON/OFF
Light ON/OFF
Switch ON/OFF
Rotation button

While it is folded, press the buckle to unlock Pull up,  then turn on the fan.
Open the fan follow the arrow direction.

Take out the detachable cover to clean the dust.Use dry cloth to wipe the machine body,forbidden to wash with water
Variable height for the fan available.pay attention to gently pulling the rod up or down while using the pull rod.

Operations

Press the rotation button to automatically
rotate your fan  angle to about 140 ° Power off the fan

and it returns to the center automatically
After adding water to the container, wait for the sponge to soak, press the switch to atomize and humidify,The forth LED Blue Light will be shown,Spraper will be automatically off over 3 hours.

Press On/Off Button for  the function of 1/2/3 Gears of Wind Speed, Power Indication will be shown after 3 Seconds.
Press the "turn on the light", the light will be on.

Operations Operations

ROTATION BUTTON

TURN OFF

HUMIDIFIER ON/OFF

LIGHT ON/OFF

SWITCH ON/OFF

● Please confirm the applied field and facility limited to use this product,
       ace contray to public order would be forbidden
● Do not place this product on high and uneven countertops or floors ,avoid any falling damage 
● Do not use the power supply beyond the product load which might cause the product heating 
     and the circuit board burning out
● Do not disassemble or modify this product by yourself
● Do not hit or throw this product,it would be easily cause internal troubles
● Do not place the product in a cool,high temperature,humid place.
● Do not throw the product into the fire,keep it away from the fire.
● Warning :this product is not suitable for children no more than 3 years old to use individually
● 3 months (90 days) warranty for the battery.

Product Warranty Card:

Product model number：
Customer name：

Purchasing Date:
Warranty content:
Contact Address:
Order Number:
Contact:

One-year limited Warranty Abstract
        N98 warranted that the delivered hardware product to be free from defects in materials and 
workmanship for a period of one year from the original retail purchase date.and the after-sales 
problem can be accepted.N98 would not guarantee neither the normal use of wear nor the damage 
caused by accident or abuse .Visit a retail store owned by N98 or  N98 Authorized Service Providers 
for the service.where you can have the product repaired accordingly .Replacing your warranty rights 
is not included in the additional rights providd by local consumer law.When you make a claim 
according to this warranty policy,you may need to provide the detail in formation of proof of 
purchase.

Made in China

Safety Caution:

中文正面12X（8X6）CM

英文反面12X（8X6）CM

N98收纳加湿风扇(摇头款)使用说明书

欢迎使用收纳加湿风扇，使用前请详细阅读说明书
说明书含保修卡，请妥善保管，享受更好的服务

产品名称：收纳加湿摇头风扇
产品型号：N98
主要材质：铝合金 &ABS 塑料
电池型号：锂电池 18650
电芯型号：3.7v7200mAh
产品尺寸：199*124mm( 折叠 )
                    199*860mm( 拉伸 )

工作时间：4-18H
充电时间：5H
噪音分贝：30-40db
放电功率：1.3-4.8W
充电电流：2A
充电电压：DC 5V
工作风速：2.3-4.5m/s

产品参数：

风扇面罩（可拆卸）
风扇扇叶

可伸缩拉杆

便捷夜灯
折叠卡扣
红外接收

底部防滑硅胶

雾化喷口
风扇开关
雾化开关灯光开关风扇开关摇头开关

折叠状态下，按下卡扣解锁
向上拉开，然后打开风扇

按箭头方向翻开风扇

扣下四角卡扣即可清洗面罩
机身可用干布擦拭，严禁水洗

风扇可以调节高度
拉杆使用期间注意轻拉轻收

产品操作说明

按下摇头开关，可自动摇头
摇头角度约 140°

关闭风扇电源自动回到正中
往水箱加水后，待棉棒完全湿透

按开关即可雾化湿润
第四个蓝色指示灯亮起
喷雾三小时后自动关闭

单击开关打开风扇 1-3 档
3 秒后跳转到电量显示

按下灯光开关
即可打开夜灯

产品操作说明 产品操作说明

摇头开关

电源关闭

加湿器开关

夜灯开关

风扇开关

注意事项 :
● 使用前请确认使用地域和设施限制的场所，禁止违反公共秩序的行为
● 请勿将产品至于高处及不平坦台面地面 , 以防跌落损伤
● 请勿使用超出产品负荷电源 , 导致产品发热及电路板烧坏
● 请勿自行拆开，改造本产品
● 请勿撞击、投掷本产品，容易引起内部故障
● 请勿将产品置入低温、潮湿、高温地方
● 请勿将产品丢入火中、远离火源
● 警告本产品不适合 3 岁及以下儿童单独操作使用
● 因个人使用习惯问题，电池保修期为 3 个月（90 天）

产品型号：
购买日期：

客户姓名：
订单编号：
联系方式：

购买地址：

保修内容：

联系地址：

一年有限保修摘要
        本产品保证所附带的硬件产品，从原先零售购入的日期一年内在材料和工
艺方面无瑕疵均可受理售后问题，本产品对正常使用磨损不做担保 。对于事故
或滥用造成的损坏也不做担保。若要获取服务，可访问本产品拥有的零售店或
本产品授权服务商，即可为你的产品酌情进行修理、更换您享有的保修权益是
附加在本 地消费法律所提供的权利以 外的。当您根据本保修政 策提出索赔时，
可能需要提供购买证明的详细信息。

Made in China


